

**စီမံအုပ်ချုပ်သူများမှလေ့လာချက်နှင့်ဆွေးနွေးသုံးသပ်ချက်**

အောက်ဖော်ပြပါ စီမံအုပ်ချုပ်သူများ၏ လေ့လာချက်နှင့်ဆွေးနွေးသုံးသပ်ချက်များသည် မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်း ပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ၂၀၂၁ ခုနှစ် ၊ မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်အတွက် ကုမ္ပဏီ၏ ထိုဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းနှင့်အတူတွဲ၍ ဖတ်ရှုနိုင်ပါသည်။

အခြားငွေကြေးအနေဖြင့် ဖော်ပြထားခြင်းမရှိပါလျှင် ငွေပမာဏဖော်ပြချက်အားလုံးမှာ မြန်မာကျပ်ငွေဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းအား မြန်မာဘဏ္ဍာရေးအစီအရင်ခံခြင်းဆိုင်ရာစံများ (MFRS)နှင့်အညီရေးဆွဲထားပြီး၊ ပြင်ပစာရင်းစစ်ဖြစ်သည့် ဝင်းသင်နှင့်အဖွဲ့မှ စစ်ဆေးထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ထို့အပြင် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့အနေဖြင့် ၂၀၂၁ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂၉) ရက်နေ့တွင်အတည်ပြုပြီးဖြစ်ပါသည်။

**မြန်မာ-ဂျပန်သီလဝါဒီပလော့မန်လီမိတက် (“MJTD”)**

မြန်မာ-ဂျပန်သီလဝါဒီပလော့မန်လီမိတက်ကို သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် တည်ရှိသည့် စက်မှုလုပ်ငန်းဧရိယာ ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ဈေးကွက်တင် ရောင်းချခြင်း၊ နှစ်ရှည်ငှားရမ်းခြင်းနှင့် စက်မှုလုပ်ငန်း ဧရိယာလည်ပတ်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။ မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်သည် မြန်မာဂျပန်သီလဝါဒီပလော့မန် လီမိတက်၏ မတည်ငွေရင်း (၄၁) ရာခိုင်နှုန်းကို ပိုင်ဆိုင်ပြီး ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင် (၉) ဦးအနက် (၄) ဦး နေရာ ရရှိထားပါသည်။

၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာနှစ်ဝက်အတွက် မြန်မာဂျပန်သီလဝါဒီပလော့မန်လီမိတက်သည် အသားတင်အမြတ်ငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ(၂.၆) သန်းရရှိခဲ့ပြီး၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၄.၃) ဟတ်တာ ရောင်းချနိုင်ခဲ့ပါသည်။

**သီလဝါပရောပါတီးဒီပလော့မန်လီမိတက် (“TPD”)**

သီလဝါ ပရောပါတီးဒီပလော့မန် လီမိတက်ကို သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် တည်ရှိသည့် လူနေအိမ်ရာနှင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာအဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ခြင်း၊ ဈေးကွက်တင်ရောင်းချခြင်းနှင့် နှစ်ရှည်ငှားရမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်ရန်တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။ သီလဝါပရောပါတီး ဒီပလော့မန်လီမိတက်ကို သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီကုမ္ပဏီ (“TSMCC”)နှင့် ဖက်စပ်ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားပြီး၊ သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီကုမ္ပဏီ (“TSMCC”) မှ အစုရှယ်ယာ (၂၀) ရာခိုင်နှုန်းနှင့်မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ (၈၀) ရာခိုင်နှုန်းအသီးသီးပိုင်ဆိုင်ကြပါသည်။

သီလဝါပရောပီးတီး ဒီဗလော့မန်လီမိတက်သည်အိမ်ခြံမြေကဏ္ဍတွင်တိုးတက်မှုနှုန်း ဆက်လက်နှေးကွေးနေခြင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်ပြန့်ပွားခြင်းတို့ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသော်လည်း ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်အတွက် အသားတင်အမြတ်ငွေကျပ် (၁.၀၆) ဘီလီယံ ရရှိခဲ့ပါသည်။

## မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ်အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက် (“MTSH”)

မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ်အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်သည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ မေလ (၃) ရက်နေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားသော အများပိုင်ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မေလ (၂၀) ရက်တွင် ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် ဒုတိယမြောက် စာရင်းဝင်သည့် ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်လာခဲ့ပါသည်။

မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်အနေဖြင့် ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်အတွက် အသားတင်အမြတ်သည် ငွေကျပ်(၂.၉) ဘီလီယံရရှိခဲ့ပါသည်။

## မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ်အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်နှင့် ၎င်း၏လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီ (“MTSH အုပ်စု”)

### ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်း၏ ဝင်ငွေအလုံးစုံပါဝင်သောရှင်းတမ်းပေါင်းချုပ်

၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာနှစ်ဝက်အတွက် ဝင်ငွေကျပ်(၂.၀၉) ဘီလီယံရရှိခဲ့ရာ ယခင်နှစ်ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ထက် ဝင်ငွေတိုးတက်ခဲ့ပြီး၊ အကြမ်းအမြတ်ပါတိုးတက်ခဲ့ခြင်းမှာ အဓိကအားဖြင့် လူနေအိမ်ရာနှင့် စီးပွားဖြစ်ဧရိယာရှိ နှစ်ရှည်မြေငှားရမ်းမှုများမှ ဝင်ငွေများ တိုးတက်လာခြင်းတို့ကြောင့် ဖြစ်သည်။

အခြားအဓိကအချက်မှာ ဖက်စပ်လုပ်ငန်းဖြစ်သည့် မြန်မာ-ဂျပန်သီလဝါဒီဗလော့မန်လီမိတက်မှ ရရှိသောအမြတ်ငွေ ကျပ် (၁.၆) ဘီလီယံရရှိခဲ့ပြီး ယခင်နှစ်ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ထက်ထက်အနည်းငယ် လျော့နည်းရရှိခဲ့ပါသည်။ ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ငွေလဲလှယ်နှုန်းပြောင်းလဲမှုကြောင့် ၂၀၂၁ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁) ရက်နေ့တွင် လက်ဝယ်၌ရှိသော စုဆောင်းထားငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာတန်ဖိုးသည်ကျပ်ငွေအသွင်အားဖြင့်ကျပ် (၁.၇) ဘီလီယံတန်ဖိုးတက်ခဲ့ပါသည်။ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ ငွေလဲလှယ်နှုန်းသည် ဘဏ္ဍာနှစ်အစဖြစ်သော ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် ၁,၃၀၈.၅၀ ကျပ်သာရှိခဲ့ပြီး ဘဏ္ဍာနှစ်ကုန် ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁) ရက်နေ့တွင် ၁,၄၆၉.၃ ကျပ်ရှိခဲ့ပါသည်။)

# MTSH MYANMAR THILAWA SEZ HOLDINGS PUBLIC CO. LTD.

Shwe Zabu River View Complex, 23G-1, No.3B, Tower (A), Penthouse-01 & 02, Strand Road, Ahlone Township, Yangon, Myanmar. Tel: (+951) 2301731, Email: info@mtshmyanmar.com

ဤအချက်အလက်များကြောင့် ရှယ်ယာတစ်စု၏ အခြေခံဝင်ငွေတိုးတက်ခဲ့ပြီး၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁) ရက်နေ့ရှိ ရှယ်ယာ တစ်စု၏ အခြေခံဝင်ငွေသည်(၉၈)ကျပ်ဖြစ်ပြီး၊ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ မတ်လ(၃၁)ရက်နေ့ရှိ ရှယ်ယာတစ်စု၏ အခြေခံဝင်ငွေသည် (၇၇) ကျပ် ဖြစ်ပါသည်။

	ပြောင်းလဲ ချက်	၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁)ရက် (ကျပ်သန်းပေါင်း)	၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ မတ်လ (၃၁)ရက် (ကျပ်သန်းပေါင်း)
ဝင်ငွေ	▲	၂,၀၉၅	၁,၇၅၆
ဝင်ငွေအပေါ် မူရင်းကုန်ကျစရိတ်	▼	(၆၇၅)	(၁,၀၀၃)
<b>အကြမ်းအမြတ်</b>	<b>▲</b>	<b>၁,၄၂၀</b>	<b>၇၅၃</b>
အရောင်းနှင့် စီမံအသုံးစရိတ်	▼	(၈၆၁)	(၁,၁၉၃)
တွဲဖက်လုပ်ငန်းမှ ရသည့်အမြတ်ငွေ	▼	၁,၅၉၅	၅,၄၁၄
<b>လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုအမြတ်ငွေ</b>	<b>▼</b>	<b>၂,၁၅၄</b>	<b>၄,၉၇၄</b>
အခြားနည်းလမ်းမှရသည့်ဝင်ငွေ	▼	၁၇၇	၄၄၅
နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်းပြောင်းလဲမှု အမြတ်/ အရှုံး	▲	၁,၆၉၂	(၂,၄၉၈)
<b>အခွန်လျာထားခြင်းမပြုမီစုစုပေါင်းအမြတ်</b>	<b>▲</b>	<b>၄,၀၂၃</b>	<b>၂,၉၂၁</b>
ဝင်ငွေခွန်	▲	-	(၅)
<b>အသားတင်အမြတ်</b>	<b>▲</b>	<b>၄,၀၂၃</b>	<b>၂,၉၁၆</b>

အကြမ်းအမြတ်ရာခိုင်နှုန်း	▲	၆၈%	၄၃%
--------------------------	---	-----	-----

ရှယ်ယာတစ်စောင်၏အခြေခံဝင်ငွေ (ကျပ်)	▲	၉၈	၇၇
------------------------------------	---	----	----

## ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏လက်ကျန်ရှင်းတမ်းအနှစ်ချုပ်

လက်ငင်းရပိုင်ခွင့်ကျဆင်းခဲ့ခြင်းမှာ ယခုနှစ်အတွင်း အမြတ်ဝေစုငွေ ထုတ်ပေးခဲ့ခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ လက်ငင်းမဟုတ်သော ရပိုင်ခွင့်တိုးမြှင့်လာမှုသည် အဓိကအားဖြင့် တွဲဘက်လုပ်ငန်း၏ ခွဲဝေမှုမပြုရသေးသော အမြတ်ငွေပမာဏများကြောင့် တွဲဖက်လုပ်ငန်းတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသည့် ပမာဏမြင့်တက်သွားသောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။

လက်ငင်းပေးရန် တိုးမြှင့်လာခြင်းမှာ ယခုနှစ်အတွင်းခွဲဝေပေးခဲ့သော အမြတ်ဝေစုမှ အချို့သော ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်စာရင်းဖွင့်လှစ်ထားခြင်း မရှိသေးသည့်အစုရှယ်ယာရှင်များ (Special Account Holders)မှ အမြတ်ဝေစုလာရောက်ထုတ်ယူခြင်း မရှိသေးသောကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။

လက်ငင်းမဟုတ်သော ပေးရန်တာဝန် ကျဆင်းခဲ့ခြင်းသည် ဝယ်ယူမှုများ၏ ကြိုတင်ပေးသွင်းငွေတချို့ကို ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းတွင် ဝင်ငွေအဖြစ်အသိအမှတ်ပြုလိုက်သောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ ဝယ်ယူမှုထံမှ ကြိုတင်ရငွေကို စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်းနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်ဆင့် ပြီးပြည့်စုံမှသာ ဝင်ငွေအဖြစ်သတ်မှတ်ပါသည်။

၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်အမြတ်လက်ကျန်ငွေ (၃) ဘီလီယံ လျော့ကျသွားရခြင်းမှာ ယခုနှစ်အတွင်း အစုရှယ်ယာရှင်များကို အမြတ်ဝေစုခွဲဝေပေးခဲ့ခြင်းတို့ကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။

## ကျပ်သန်းပေါင်း

	ပြောင်းလဲချက်	၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁) ရက်	၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်
<b>ရပိုင်ခွင့်များ</b>			
လက်ငင်းရပိုင်ခွင့်များ	▼	၃၉,၆၃၀	၄၄,၅၇၂
လက်ငင်းမဟုတ်သောရပိုင်ခွင့်များ	▲	၄၈,၁၄၄	၄၆,၉၃၂
<b>စုစုပေါင်းရပိုင်ခွင့်များ</b>	▼	<b>၈၇,၇၇၄</b>	<b>၉၁,၅၀၄</b>
<b>ပေးရန်တာဝန်များ</b>			
လက်ငင်းပေးရန်တာဝန်များ	▲	၂,၁၄၉	၁,၈၅၀
လက်ငင်းမဟုတ်သောပေးရန်တာဝန်များ	▼	၁,၂၄၁	၂,၂၈၆
<b>စုစုပေါင်းပေးရန်တာဝန်များ</b>	▼	<b>၃,၃၉၀</b>	<b>၄,၁၃၆</b>
<b>အသားတင်ရပိုင်ခွင့်များ</b>	▼	<b>၈၄,၃၈၄</b>	<b>၈၇,၃၆၈</b>
<b>ရင်းနှီးငွေ</b>			
ထုတ်ဝေပြီးမတည်ငွေ	-	၃၈,၉၂၉	၃၈,၉၂၉
စုဆောင်းပြီးအမြတ်လက်ကျန်	▼	၃၇,၇၁၀	၄၀,၉၀၅
အခြားအကျိုးခံစားခွင့်ဆိုင်ရာများ	▲	၇,၇၄၅	၇,၅၃၄
<b>စုစုပေါင်းရင်းနှီးငွေ</b>	▼	<b>၈၄,၃၈၄</b>	<b>၈၇,၃၆၈</b>

### အနာဂတ် အလားအလာ

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဖေဖော်ဝါရီလ (၁) ရက်နေ့နောက်ပိုင်း ဖြစ်ပွားခဲ့သော အဖြစ်အပျက်များနှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါ တို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသည် စိန်ခေါ်မှုများစွာနှင့် ရင်ဆိုင်နေရသော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် MTSH ၏ စွမ်းဆောင်ရည်သည် ပထမဇယားအရောက်အောင် အတော်အတန်ကောင်းမွန်နေပါသည်။ သီလဝါ အထူးစီးပွားရေးဇုန်စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် အထူးစီးပွားရေးဇုန်အတွင်းရှိ ရေနှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများမှ ရရှိသော ဝင်ငွေများသည် MJTD နှင့် TPD ကုမ္ပဏီနှစ်ခုလုံးအား ပုံမှန်ဝင်ငွေရရှိစေပြီး အဆိုပါဝင်ငွေသည် မြေရောင်းအား နှေးကွေးသည့် ကာလအတွင်း MJTD ၏ အမြတ်အစွန်းကို ထိန်းသိမ်းနိုင်ရန်အတွက် အထောက်အကူပြုပါသည်။ သို့သော်လည်း

လာမည့် ဒုတိယ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်ဖြစ်သည့် (၆)လတာကာလတွင် ဘဏ္ဍာရေးရလဒ်များသည် ယခင်နှစ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ကျော်လွန်နိုင်မည့် အလားအလာ မရှိနိုင်သေးပါဟု သုံးသပ်ပါသည်။ ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကို ထိန်းချုပ်နိုင်ခြင်း မရှိသေးပါက လာမည့်နှစ်များအတွင်း သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် မြေရောင်းအားနည်းမည်ဟု ယူဆပါသည်။ သီလဝါ ပရောပိုတီးဒီဗလော့မင့် ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ လက်ရှိဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုသည် သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်၏ တိုးတက်မှု အပေါ် မူတည်နေသဖြင့် လူနေအိမ်ရာနှင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများရှိ မြေရောင်းဝယ်မှုသည်လည်း တိုးတက်မှု နှေးနိုင်မည်ဟု ယူဆပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဆက်လက်ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည့် ကိုဗစ်-၁၉ ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါဖြစ်ပွားနေသည့် ကာလတွင်လည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများ၊ ကုန်ပစ္စည်းရောင်းချသူများနှင့် ဝယ်ယူသူများ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံရေးအတွက် ကြိုတင်ကာကွယ်မှုများနှင့် အတူ ခိုင်မာသည့် လုပ်ငန်းစဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအစီအစဉ်များကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ နေ့စဉ်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများတွင် ပိုမိုထိရောက်မှုရှိစေရန် နည်းပညာအသုံးပြုသည့်စနစ်အား ယခင်ထက်ပို၍ တွင်တွင် ကျယ်ကျယ်အသုံးပြုခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါ၏ စိန်ခေါ်မှုများအား အခွင့်အလမ်းများအဖြစ် ပြောင်းလဲလိုက်ပါသည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကာလတွင် ကုမ္ပဏီအတွင်း ပြန်လည်သုံးသပ်မှုများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး၊ ကုန်ကျစရိတ်ထိန်းချုပ်ရေး အစီအမံများနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် မလိုအပ်သေးသည့် ကဏ္ဍများကို ဆိုင်းငံ့ရန်အတွက် မူဝါဒအသစ်များ ချမှတ်ထားသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့အစည်းသည် ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကာလအလွန်တွင် ပိုမိုအားကောင်းလာမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် အစုရှယ်ယာရှင်များအကျိုးအတွက် အခွင့်အလမ်းကောင်းများ ပေါ်ပေါက်လာသောအခါ (သို့မဟုတ်) ဈေးကွက်အခြေအနေတိုးတက်လာပါက လက်ရှိဆောင်ရွက်နေသောစီမံကိန်းများအပြင် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအသစ်များ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် MTSH အပြင် ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီဖြစ်သော သီလဝါပရောပိုတီး ဒီဗလော့မင့် ကုမ္ပဏီလီမိတက်နှင့် ဖက်စပ်ကုမ္ပဏီ ဖြစ်သော မြန်မာ-ဂျပန်သီလဝါဒီဗလော့မင့်လီမိတက်တို့တွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ထိန်းသိမ်းထားရှိသည့် ခိုင်မာသည့် ငွေသားများရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရေတို-ရေရှည်ကြားကာလ အစီအစဉ်အနေဖြင့် MTSH သည် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများရှိ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများနှင့် ပြည်တွင်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများ၏ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆက်လက်၍ လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျပ်ငွေအားနည်းနေချိန်ဖြစ်သောကြောင့် ပြည်တွင်းထုတ်လုပ်သူများသည် သွင်းကုန်အစားထိုး ထုတ်ကုန်များပို မိုထုတ်လုပ်နိုင်ရန်အတွက် ဝယ်လိုအား တိုးမြှင့်လာလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ယုံကြည်ပါသည်။ အဆိုပါအချက်ကို ရည်မှတ်၍ MTSH သည် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ကုန်ကြမ်းအရင်းအမြစ်များ၊ ကြီးမားသည့် စားသုံးသူဈေးကွက်များနှင့် နီးစပ်သော အခြားသင့်တော်သည့် စက်မှုဇုန်ဖွံ့ဖြိုးရေး ဖော်ဆောင်မှုများကို ဆက်လက်ရှာဖွေ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

MTSHသည် အိမ်ခြံမြေရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းများအပြင် ရေနံလျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများတွင်လည်း မဟာဗျူဟာမြောက်သည့် စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများကို စူးစမ်းဖော်ထုတ်ကာ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ MTSH သည် ကြီးမားသော အခြေခံအဆောက်အအုံ စီမံကိန်းများကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ကောင်းမွန်သော ဘဏ္ဍာရေးအခြေအနေနှင့် စံချိန်ကောင်းများစွာရှိပါသည်။